
Kære alle atleter, trænere, bestyrelsesmedlemmer og andre der har interesse i Dansk Styrkeløft Forbund. 

 

Da der på rigtig mange fora forgår en heftig diskussion omkring doping, eller mistanken om brugen af 

doping i dansk styrkeløft, så vil bestyrelsen i DSF hermed en gang for alle slå fast hvad forbundets holdning 

er til dette.. 

 

1. DSF er meget opmærksom på de påpegede problem stillinger og er i meget tæt dialog med Anti 

doping Danmark (ADD) 

2. DSF kan IKKE påtage sig ansvaret for, hvad den enkelte klub vælger at gøre, men opfordrer de 

ansvarlige til at tænke sig grundigt om, inden de vælger at indstille en løfter til licens. 

3. DSF har IKKE juridisk lov til at nægte en løfter licens, hvis vedkommendes klub har godkendt 

personen. DSF kan kun gribe ind, hvis DS ligger inden med en viden som er belastende for atleten. 

4. DSF gør alt for at hjælpe ADD med at finde diverse logbøger, fora, hjemmesider, fansider osv og 

tager selv initiativ i denne henseende. Dette sker dog i fortrolighed mellem ADD og DSF´s 

antidopingkontroludvalg, der bliver således fortaget tests af atleter på baggrund af kontakt fra DSF 

til ADD og selvfølgelig omvendt. 

5. For at kunne stille op for en klub, skal en atlet træne regelmæssigt i pågældende klub – mindst én 

gang om ugen. Hvis atleten bor et sted, hvor der langt til en klub, eller der er helt særlige 

omstændigheder, som gør sig gældende, kan klubben udstede en dispensation, hvori det 

beskrives, på hvilke vilkår løfteren i givet fald kan repræsentere klubben. DSF’s 

dopingkontroludvalg orienteres herom 

DSF´s bestyrelse vil gerne benytte lejligheden til en gang for alle, at slå fast, vi vil IKKE acceptere doping i 

Dansk Styrkeløft. 

Yderlige spørgsmål til dette bedes rettet til medlemmer af antidopingkontroludvalget. 

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 

DSF 


